
 

 

 

 

MUĞLA SITKI KOÇMAN ÜNİVERSİTESİ 

 

EDEBİYAT FAKÜLTESİ KALİTE KOMİSYONU TOPLANTISI 

 

Toplantı Tarihi 17.12.2021                                                                           Toplantı Sayısı :3 

 

GÜNDEM 3 

 

1- 2021-2022 Eğitim-Öğretim Yılı Güz Yarıyılı Eğitim-Öğretim Programının 

değerlendirilmesinin görüşülmesi. 

2- Sorunlar ve  çözüm önerilerinin görüşülmesi. 

 

KALİTE KOMİSYONU ÜYELERİ 

 

Prof. Dr. Ali AKAR     Başkan 

Dr. Öğr. Üyesi Ünal BOZYER  Üye 

Dr. Öğr. Üyesi Ayşen MARAŞ  Üye 

Prof. Dr. Ayşe AYDIN   Üye 

Doç.Dr. Kenan KOÇ     Üye 

Doç.Dr. Yunus İNCE    Üye 

Dr. Öğr. Üyesi Kubilay HOŞGÖR  Üye 

Dr. Öğr. Üyesi Aysun DURSUN   Üye 

Dr. Öğr. Üyesi Mehmet GÜRBÜZER  Üye 

Dr. Öğr. Üyesi Sergender SEZER   Üye 

Dr. Öğr. Üyesi Gözde ERSOY   Üye 

Dr. Öğr. Üyesi Özlem ÖZMEN AKDOĞAN  Üye 

Nerinder BAŞDAĞ    Üye 

  

 Fakültemizde Kalite Güvencesi kapsamında Kurullarımız/Komisyonlarımızın 

oluşturulmaları, Üniversitemiz 14/05/2020 tarihli 572/7 sayılı Senatosunda kabul edilen 

“Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Kalite Güvencesi ve Kalite Komisyonları Yönergesi” 

kapsamında Birim Kalite Komisyonunun oluşturulmasıyla başlanmıştır. 

 Fakültemiz Kalite Komisyonu 17.12.2021 Salı günü saat 14.00’te  Başkan Prof. Dr. Ali 

AKAR başkanlığında toplandı. Toplantıya komisyon üyelerimiz,  bölüm öğrenci temsilcilerimiz 

ile  Üniversitemiz Kalite Komisyonu Temsilci Üyesi Doç. Dr. Hülya BULUT katılmıştır.  

 

 

 

 

 



ALINAN KARARLAR/GÖRÜŞÜLEN HUSUSLAR 

 

           1-*Fakültemiz bölümlerinde öğretim faaliyetlerinin kalitesini yükseltme amacıyla 

FEDEK çalışmaları devam etmektedir. Arkeoloji ve Sosyoloji Bölümleri FEDEK tarafından 

Akredite edilmiştir. Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü değerlendirme aşamasında, Felsefe ile 

Tarih Bölümleri ise başvuru aşamasındadır. Bu bağlamda bölümlerimizin ders müfredatları 

güncellenmiş, seçimlik dersler artırılmıştır.  

 

*Fakültemiz 2021-2022 Eğitim-Öğretim Yılı Güz Yarıyılında Konferans, Panel, 

Kariyer Etkinlikleri, Kitap Saati vb. etkinlikleri öğrencilerimizin katılımlarıyla yapılmıştır. 

Etkinliklerin diğer dönemler için de artırılması planlanmaktadır.   

 

*Öğretim elemanlarımızın bu dönem ve önümüzdeki dönemler için yayınlarını (SCI 

yayın, makale, bildiri, proje, kitap, kitap bölümü) artırmalarına önem verilerek diğer 

Üniversitelerle bu konuda rekabet halinde olmamız gerektiğine yeniden değinildi. Ayrıca 

toplantıya katılan Kalite Komisyonu üyelerimizin de kendi bölümlerine bu toplantıda 

görüşülenleri aktarmaları ve Fakültemizi yayın konusunda üst seviyelere çıkarmamız gerektiği 

konusunda uzlaşıldı. 

 

*Ülkemizin ve dünyanın içinde bulunduğu Covid-19 salgını sebebiyle uzaktan 

yürütülen dersleri DYS (Ders Yönetim Sistemi) üzerinden izlemede öğrencilerimizin yaşadığı 

sorunlar, kopmalar nedeniyle dersleri izleyebilme süresi UZEM tarafından 24 saate çıkarılmış, 

öğrencilerimizin mağduriyeti giderilmiştir. 

 

*Yine Pandemi sürecinde uzaktan yürütülen derslerin şu an yüz yüze yürütülmesi 

öğrencilerin derslere adapte olmasını zorlaştırmıştır. Bu yüzden öğrencilerimizin devamsızlık 

problemleri çok fazla olup bölümlerimiz ve ilgili dersin öğretim elemanı tarafından gerekli 

tespitler yapılıp, öğrencilerimizin derslere adaptasyonu konusunda değerlendirmeler 

yapılacaktır.   

 

   2-*Öğretim elemanlarımız ve öğrencilerimiz tarafından Üniversitemiz kütüphanesinde  

kaynakların yetersiz ve e-kaynaklar veri tabanı her alana hitap etmediği konusunda görüşler 

ortaya kondu. Bu konunun Rektörlüğümüze iletileceği ifade edildi.  

           *Sanat Tarihi, İngilizce Mütercim ve Tercümanlık ile Çağdaş Türk Lehçeleri ve 

Edebiyatları Bölümlerimizdeki öğretim elemanı eksikliği bölümlerimizdeki işleyişi 

aksatmakta, işlerin hızlı yürütülmesini güçleştirmektedir. İlgili bölümlerimizin eksiklikleri için 

Rektörlüğümüzle görüşmeler yapılacaktır. 

*Uzaktan eğitimde öğrencilerin dersleri (24 saat) canlı izleyebiliyor olması, öğrencilerin  

derslerdeki performansını olumsuz etkiledi. Bu yüzden derslere katılım oranı çok düşmüştür. 

*Aynı zamanda akademik ve idari personelimizin çalışma odalarının gerekli fiziki 

şartları taşımadığı, yağmur yağdığında su alması (Öğretim elemanlarımızın odaları ile geçit 

cafe tarafındaki idari bürolar) nedeniyle Yapı İşleri Daire Başkanlığı ile görüşmeler yapılmıştır. 

 



 

           *Fen ve Edebiyat Fakültesi Dersliklerinin 18 dersliği Fakültemiz tarafından, 14 dersliği 

Fen Fakültesi tarafından kullanılmaktadır. Fakültemizin bölüm sayısı ile bu bölümlerde 

öğrenim gören öğrenci sayılarının fazla olması nedeniyle derslik sayısı yetersiz kalmaktadır. 

Bu nedenle dersliklerin bölünmesiyle sınıf sayısının artırılması planlanmaktadır. 

*Fakültemiz zemin katında faaliyetlerini sürdüren Nazar Cafe’den yayılan (yemek, 

poğaça,  tost, vb.) kokular nedeniyle akademik, idari personelimiz ile öğrencilerimiz  

rahatsızlıklarını dile getirmiştir. Kokunun giderilmesi için Nazar cafe ve Rektörlüğümüz ile 

gerekli görüşme yapılacaktır. 

*Öğrencilerimizin önerileri: 

            - Teknik Geziler düzenlenmesi (Arkeoloji ve Sanat Tarihi Bölümleri için cami, türbe, 

kervansaray v.b geziler),                                                                                              

            - Arkeoloji ve Sanat Tarihi Bölümlerinin çizim derslerini yapabilmeleri için özel çizim 

masaları bulunan (20 masa) ve ölçüm aletleri olan bir derslik,                                                                                                            

Arkeolojik eserlerini ve kazı çalışmalarını koyabilmeleri için laboratuvar (2 adet) temin 

edilmesi, 

            -Projeksiyonların uyumlaştırıcı kablolar ile hızlandırılmasının sağlanması,  

            - Sıraların yenilenmesi,  

            -Yiyecek-İçecek Otomatlarından pandemi nedeniyle (kredi kartı ile)  temassız ödeme 

yapılabilmesinin sağlanması,  

            - Tuvaletlere tuvalet kağıdı konulması, 

            - Üniversitemiz Kütüphanesinin  online olmasının, veri kaynaklarının  Yurtdışına  

kapalı olmamasının ve yurtdışı kaynaklarının artırılmasının sağlanması,   

            -Öğrencilerimizin  farklı alanlarda da iş bulabilmeleri ve mesleki gelişimlerini 

artırabilmeleri için (indirimli) çeşitli kurslar düzenlenmesi,  

            - Farklı Fakültelerde seçmeli derslerin sayısının artırılması,  

            - Dersliklerde askı sayısının artırılması 

            -Uzaktan yürütülen derslerin sınavlarının da uzaktan yapılması. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Prof. Dr. Ali AKAR 

Başkan 

 

 

 

 

 

 

Dr. Öğr. Üyesi  Ahmed Ünal BOZYER  Dr. Öğr. Üyesi Ayşen MARAŞ  

Üye        Üye 

 

 

 

 

Prof. Dr. Ayşe AYDIN    Doç.Dr. Kenan KOÇ     

Üye        Üye 

 

 

 

 

Doç.Dr. Yunus İNCE     Dr. Öğr. Üyesi Kubilay HOŞGÖR  

Üye        Üye 

 

 

 

 

Dr. Öğr. Üyesi Aysun DURSUN    Dr. Öğr. Üyesi Mehmet GÜRBÜZER  

Üye        Üye 

 

 

 

 

Dr. Öğr. Üyesi Sergender SEZER    Dr. Öğr. Üyesi Gözde ERSOY   

Üye        Üye 

 

 

  

 

Dr. Öğr. Üyesi Özlem ÖZMEN AKDOĞAN  Nerinder BAŞDAĞ    

Üye        Üye 

 
 

 

 


